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Župan Anđelko Stričak reagirao je na neutemeljene prozivke vijećnika SDP-a nakon 

sjednice Županijske skupštine Varaždinske županije održane 27. studenoga 2024..

REAGIRANJE ŽUPANA ANĐELKA STRIČAKA

Županijski vijećnici SDP-a su se nakon sjednice Županijske skupštine Varaždinske 

županije, na kojoj je usvojen proračun za 2025. godinu, oglasili neutemeljenim prozivkama

da se njihovi „amandmani odbijaju“ i da se „traže proceduralne greške“.

Amandmanom dostavljenim izvan roka, na samoj sjednici, zatražili su da se u proračunu 

Županije za 2025. godinu osiguraju sredstva za formiranje stručnih mobilnih timova 

psihologa i drugih stručnjaka za osnovne i srednje škole.Amandman je, sukladno 

Poslovniku, moguće podnijeti ako se većina nazočnih vijećnika s time složi. Međutim, 

njihov prijedlog je dobio podršku samo 7 vijećnika, pa amandman nije ni mogao ući u 



amandmansku proceduru. Unatoč navedenom, Klubu vijećnika SDP-a bilo je omogućeno 

da amandman obrazlože.

Na sjednici su dobili i obrazloženje da amandman nije potrebno podnositi jer se to što 

predlažu već nalazi u prijedlogu proračuna.

Navedene usluge psihologa su stanovnicima županije dostupne u Odjelu za zaštitu 

mentalnog zdravlja Zavoda za javno zdravstvo Varaždinske županije. Uz to, podsjećamo 

SDP-ovce da smo jedini osnivač škola koji je formirao Centar za mentalno zdravlje djece i 

mladih u sklopu jedne školske ustanove, konkretno u Medicinskoj školi Varaždin.

Osim toga, sljedeće godine u planu je otvaranje šest novih ambulanti Doma zdravlja 

Varaždinske županije u kojima će se obavljati psihološka djelatnost, djelatnost radne 

terapije i logopedske djelatnosti, i to na šest lokacija na području županije. Za njih je već 

planirana nabava opreme i to za svih šest ambulanti.

Važno je napomenuti da će ti zaposlenici Doma zdravlja pružati zdravstvenu zaštitu u 

okviru redovnog radnog vremena i samim time pružati osjećaj stabilnosti i stalne podrške 

pacijentima, za razliku od predloženog mobilnog tima čiji bi raspored ovisio o trenutnim 

dogovorima. Također, kao zaposlenicima Doma zdravlja bit će im omogućeno stalno 

stručno usavršavanje.

Bez obzira na navedeno, zahvaljujemo se SDP-u na podršci nečemu što se već nalazi u 

prijedlogu proračuna.

Njihove, SDP-ove prozivke da se „traže proceduralne greške“ jednostavno ne stoje. Kod 

pripreme županijskog proračuna za 2025. godinu poštovana je sva zakonom propisana 

procedura, pa i više od toga: održani su sastanci s ravnateljima ustanova kojih je osnivač 

Županija te radni sastanak s gradonačelnicima i načelnicima, i to u Općini Maruševec. Kod

slanja prijedloga proračuna na savjetovanje s javnošću, javno su putem medija svi bili 

pozvani da se uključe s prijedlozima.

Nakon svih apela i poziva na sudjelovanje u kreiranju županijskog proračuna, do početka 

sjednice stigla su četiri amandmana, od kojih SDP-ov van propisanog roka. Bez obzira što 



je bio predan van roka, bio bi prihvaćen, baš kao i ostali, da se radilo o prijedlogu koji već 

nije u proračunu.

Iz svega navedenog jasno proizlazi da SDP nije imao namjeru sudjelovati u raspravi o 

proračunu, da ih ne zanimaju projekti, aktivnosti i programi koji se planiraju, već su tražili 

razlog da napuste sjednicu Županijske skupštine. Lakše je bilo napustiti Skupštinu, nego 

priznati da je ovo dosad najveći proračun, s najviše osiguranih sredstava iz europskih 

fondova i državnog proračuna.

Da su si dali barem malo truda i proučili prijedlog proračuna, uvidjeli bi da je najveći dio 

proračunskih sredstava usmjeren u sredine koje vode upravo SDP-ovi načelnici i 

gradonačelnik.

Primjerice, na području Grada Varaždina Županija je realizirala ili provodi projekte vrijedne 

96,6 milijuna eura, među kojima su otvoreni objedinjeni hitni bolnički prijem, dnevne 

bolnice i jednodnevna kirurgija te Centralni operacijski blok i nova zgrada Zavoda za javno 

zdravstvo u izgradnji, a uz to niz ulaganja u srednje škole, od otvorenja zvjezdarnice do 

suvremenih praktikuma. U Općini Petrijanec se dograđuju dvije škole, u Novoj Vesi 

Petrijanečkoj i Strmcu Podravskom, a na području Općine Maruševec se planiraju 

dograditi dvije dvorane u sklopu područnih škola Druškovec i Jurketinec. Uglavnom, 

najviše sredstava se slilo u jedinice lokalne samouprave koje vode, gle čuda, SDP-ovi 

dužnosnici. Ovi podaci najbolje govore o tome, tko to pokušava građane dijeliti na „naše“ i 

„vaše“.

Očito je predizborna kampanja počela, pa kad nemaš rezultate, ideje, program, baviš se 

iznošenjem laži i neutemeljenih prozivki.


